

42 Xisanzhuang St, Shijiazhuang Hebei, China 050071 河北省石家庄市西三庄街42号

T: 86-311-83868888 F: 86-311-83868666 E: marketing@hbtex.com





g Hebei, China 050071 Shij S Xis



www.hbtex.com 🕂



HEBEI TEXTILES IMP.&EXP. CO., LTD. 河北省纺织品进出口股份有限公司



www.hbtex.com

OUR BRANDS 品牌





綉 球 Hydrangea flower













Company Introduction 公司介绍

E CONTENTS 目录



Exporting Countries 出口国家





商品分类

Meet Hebei Textiles 遇見河北纺织



Development Plan 发展规划



Final Customers & Certificates 最终用户与资质认证

Company Introduction 公司介绍



ぐ國今

Hebei Textiles was established in 1974. Since we began, our company has always adhered to the enterprising spirit of "unity, striving, pragmatism and dedication". Our development idea is based on sincere service and winwin cooperation. We have nearly 1000 clients from nearly 100 countries and regions around the world. To adapt to international market changes, our company has developed a whole production chain from spinning, weaving, dyeing to sewing and finishing. Our company has passed various certificates and factory audits from worldwide brands and retailers. Our products are distributed in numerous renowned department stores, chain supermarkets and exclusive shops.

河北纺织,成立于1974年。公司自成立以来, 始终坚持"团结、奋进、务实、奉献"的企 业精神,以"真诚服务、合作共赢"为发展理 念。我们不断优化自身,不断突破,成为一流 的纺织企业。与全球近100个国家和地区的近 1000家企业达成合作。为适应国际市场的变化, 公司建立了从纺纱、织造、染色到缝纫、整理 的全生产链。我们公司通过了来自世界各地品 牌和零售商的各种认证和工厂审核。我们的产 品分布在众多知名百货公司、连锁超市和专卖店。

1974

Our company was established in October 1974. Our exports reached 6.65 million USD that year.

1974年10月公司成立, 当年出口完成 665万美元;

1990

The company ranked 29th among the "Top 500 Foreign trade enterprises in China in terms of import and export volume", and its export volume in that year was 402.88 million USD.

公司在"中国进出口额最大的 500家外贸企业"排名第29位, 当年出口额完成40288万美元;

HISTORY OF HEBEI TEXTILES

从1974年一路走来 Since 1974

1999

The company was restructured and established Hebei Textiles Imp & Exp Co., LTD., with the export volume of the year reaching 138.38 million USD.

公司改制成立河北省纺织 品进出口股份有限公司, 当年出口额完成13838万美元;

We are committed to more than today's growth. We are also looking to the future.

河北纺织不但致力于当下,更加重视未来

2020

Our import and export business volume is 116.8 million USD.

公司进出口经营额 11680万美元。

Not someone else, but US



HEBELTEXTILES





what we have

one

A stable production base, a complete supply chain and 48 years of experience in the textile industry give us enough confidence and competitive advantage, to provide you with the products you want.

two

A dynamic team, willing to innovate, daring to accept challenges and creating a better future with you.

1.稳定的生产基地、配套完善的供应链以及深耕纺织行业48年的经验,让我们有足够的底气和竞争优势,提供你想要的产品。
2.富有活力的团队,乐于创新、敢于接受挑战,与你共创美好未来。



TEXTILE RAW MATERIALS & FABRICS

纺织原料&面料

We offer a wide selection of fabrics. We have not only home textile and industrial textile fabrics, but also natural and new function yarns and fabrics.

我们提供多样的面料选择,不仅有 家用纺织品面料和行业纺织品面料, 还有天然以及新功能的纱线和面料。

BASIC BEDDING

基本床上用品

SIMPLICITY

Immerse yourself in supreme comfort with Hebei Textiles bedding products. Elevate your basic bedding, and make it a truly essential part of your bedroom.

河北纺织床品让您享受极致的舒适。 改善您的床上用品,让它成为您卧室里 必不可少的一部分。





HOME FASHIONS

家用纺织品

In the field of bedding, Hebei Textiles is a manufacturer with 48 years of service experience and innovative spirit. Through our continuous search, research and development, we can provide you with high-quality bedding, to help you relax and receive a healthy sleep.

在床品领域,河北纺织是具有48年服务经验和创新精神的生产商。通过我们不断的搜寻和研发,为您提供高品质床上用品,让您拥有健康放松的睡眠。









BATH PRODUCTS

浴室用品

Second to none. With the varity of our designs, our products can give your bathroom a whole new look.

无 与 伦 比 的 浴 室 产 品, 品 类 丰 富, 设 计 多 样, 给 您 带 来 全 新 的 感 受。

INFANT PRODUCTS

婴童用品

Hebei Textiles has focused on baby and child products for many years. Our infant products have high quality, various styles, and modern patterns, we can help you safely take care of your babies to make them feel comfortable. Our healthy linens and fashionable clothing can make your life easier.

河北纺织多年来专注婴童产品。 我们的婴幼儿产品质量高,款 式多,设计时尚。呵护您的孩 子,让您的孩子更加舒适、健 康和时尚。同时使您的生活变 的更加简单。





INDUSTRIAL TEXTILES

We spare no effort in helping create safe and comfortable environment for medical staff and patients, staff, residents and guests. Together with you, we can make a big difference.



行业纺织品

我们致力于为医护、员工、客人创建安全舒适的 环境,让我们携手同行、共创未来。







FASHION ACCESSORIES AND FITTINGS



CASE AND BAG

Our fashion accessories and fittings can highly embellish any product and give a maximum extra quality appearance to your products.

女人唯美的浪漫气息, 诠释着低调奢华的生活态度, 完美的设计风格, 为浪漫优雅的生活增添色彩。

服装服饰及配件

GLOVES



GARDEN PRODUCTS

A decorative ornament for the garden. Including gazing ball, watering globe, bird feeder, bird bath etc. Our goal is to bring a touch of color to your life and make you feel relaxed and peaceful.

花园里的装饰品。 包括花园球,浇花器,喂鸟器,鸟洗盆等。 我们的目标是给您的生活带来更多色彩,并且让您感到放松与平和。

Without it is and the states







GLOBAL TRADE MAP OF HEBEI TEXTILES

Final Users 最终用户

Waiting for you!



We're working on it. We can do better.



Audits & Certificates

公司&工厂资质认证





BJ025 130792 TESTEX

Tested for harmful substances www.oeko-tex.com standard100











OUTLOOK 展望未来

Hebei Textiles will continue to upholding the enterprise spirit of "unity, striving, pragmatism and dedication", working together with you to create the future and a better tomorrow.

河北纺织继续秉持"团结,奋进,务实, 奉献"的企业精神,携手征程,共创未来, 一起为更加美好的明天努力奋斗。











HEBEL TEXTLES SINCE 1974